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CENÍK INZERCE ŽIVOTA BĚCHOVIC

1/31/2 1/4

A4
A4 A4 A4

1/8
A4

1/16
A4

1/6
A4

Velikost 1 strany A4-uvnitř         3 840,- Kč
Velikost 1 strany A4-poslední strana         4 480,- Kč

Velikost 1/2 strany A4-uvnitř         1 920,- Kč
Velikost 1/2 strany A4-poslední strana         2 240,- Kč

Velikost 1/3 strany A4-uvnitř         1 440,- Kč
Velikost 1/3 strany A4-poslední strana         1 680,- Kč

Velikost 1/4 strany A4-uvnitř            960,- Kč
Velikost 1/4 strany A4-poslední strana         1 120,- Kč

Velikost 1/6 strany A4-uvnitř            720,- Kč
Velikost 1/6 strany A4-poslední strana            840,- Kč

Velikost 1/8 strany A4-uvnitř            480,- Kč
Velikost 1/8 strany A4-poslední strana            560,- Kč

Velikost 1/16 strany A4-uvnitř            240,- Kč
Velikost 1/16 strany A4-poslední strana            280,- Kč

Uvedené ceny jsou včetně DPH.
Ceník je platný od 1.1.2016
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SLOVO STAROSTY

negativních dopadů Pražského okruhu a vysoko-
rychlostních tratí. Další výsadby stromů a revitalizace 
našich parků. Tlak na majitele současné samoobsluhy                 
k její zásadní rekonstrukci nebo provozovatele ubytoven  
k ukončení poskytování ubytování pro nepřizpůsobivé 
občany v Technologickém parku. 
Rozvoj Běchovic chápeme i jako důležité téma 
společenské diskuse. Rozhodli jsme se proto uspořádat 
společné setkání předcházející adventnímu koncertu 
16.12. odpoledne. Rád bych vás touto cestou pozval                 
od 15.00 hodin na nádvoří Staré pošty, kde budete mít 
možnost interaktivní formou označit místa, kde se vám                             
v Běchovicích líbí, a která místa byste chtěli ještě vylepšit. 
Ze získaného materiálu pak vznikne mapa oblastí, které 
vyžadují zvýšenou pozornost vedení MČ, tedy oblastí, 
kam směřovat své úsilí mimo hlavní stanovené priority 
rozvoje. Stejnou formu participativního rozhodování jsme 
si již několikrát vyzkoušeli. Dosud jsme však nediskutovali 
v takto komplexním měřítku. Těším se na výstupy                       
z debaty i získané podněty pro rozvoj. 
V průběhu listopadu jsou pro vás připraveny 3 oblíbené 
společenské akce. 17. listopadu se sejdeme u rybníčku                
v Běchovicích na tradičním lampionovém průvodu. 19. 
listopadu vás pak pozvu na ples městské části,                        
do společenského sálu Staré pošty. První adventní neděli 
pak společně rozsvítíme vánoční strom u ZŠ. Pozvánky 
na všechny akce naleznete uvnitř tohoto vydání ŽB. 
Všem přeji pohodový měsíc listopad. Na obou akcích se 
pak s vámi těším na viděnou

Ondřej Martan,
váš starosta 

Milí Běchovičáci,
letošní říjen se stal pro všechna 
města a obce (městské části 
Prahy nevyjímaje) měsícem 
ustavení nových, či staronových 
vedení radnic. Osobně jsem 
zastánce názoru, že v komu-
nální politice je pro získání 
reálných výsledků zapotřebí 
alespoň dvou volebních období. 
Teprve poté se díky pomalým 

procesům státní správy, ale i složitým možnostem 
financování projeví jaký přínos mělo to, či ono patření, 
nebo investice. Mám proto radost, že ve většině 
sousedních městských částí (s výjimkou Klánovic) 
pokračují staronová vedení ve své práci. Nadcházející 4 
roky tak mohou přinést další zlepšení koordinace 
přeshraniční spolupráce a dotažení některých již téměř 
zapomenutých projektů. 
Čekají nás 4 roky plné výzev. Za Běchovice mohu říci, že 
jsme na ně dobře připraveni. Na ustavujícím 
zastupitelstvu byla zvolena pětičlenná rada ve stejném 
složení, jako v uplynulém volebním období, kdy jsme 
překonali jak covidovou pandemii, tak i začátek ukrajinské 
krize. Naší prioritou zůstává čtyřlístek řešení                       
pro: dopravu, životní prostředí, občanskou vybavenost             
a bezpečnost. Každá z priorit bude směřována                     
do konkrétních opatření vedoucích v konečné fázi k jejímu 
zlepšení. Ať už to je obchvat Běchovic, nebo minimalizace 

ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE

ÚMČ Praha - Běchovice
Českobrodská 3
190 11 Praha 9

+ 420 281 028 611

podatelna@praha-bechovice.cz

.........................................................................................

.........................................................................................

..........................................................................

.........................................................................................
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Úřední hodiny:
Pondělí 8-12  13-17
Středa   8-12  13-18
Pátek    8-12
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Na svém 102. jednání dne 20.9.2022 mimo jiné Rada 
MČ projednala:

ź návrh Rozpočtového opatření č. 27/22 – poskytnutí 
účelové neinvestiční dotace z rozpočtu HMP;

ź návrh na potvrzení ředitelky MŠ Čtyřlístek Praha – 
Běchovice ve funkci;

ź návrh o souhlas se zvýšením nejvyššího povoleného 
počtu žáků v Základní škole Praha – Běchovice;

ź návrh o realizaci uměleckého programu – vánoční koncert 
dne 16.12.2022;

ź návrh na pronájem Společenského sálu areálu Stará 
pošta – 3. pokračovací taneční kurzy pro ženy;

ź návrh na uzavření Smlouvy o nájmu části pozemku parc. 
č. 727, k.ú. Běchovice;

ź návrh na pronájem části pozemku parc. č. 316, k.ú. 
Běchovice;

ź žádost o pronájem části pozemku parc. č. 409, k.ú. 
Běchovice, o výměře 48 m2;

ź návrh na souhlas s opravou dřevěné podlahy                        
ve Společenském sále (Hudební stodoly) v areálu Stará 
pošta;

ź návrh Dodatku č. 1 ke Smlouvě o budoucí smlouvě            
o spolupráci s KKIG Běchovice 2 s.r.o.;

ź návrh na uzavření pachtovní smlouvy pro polnosti                  
ve správě MČ Praha – Běchovice s účinností                          
od 1.10.2022;

ź žádost o vydání stanoviska k přeložce kanalizačního řadu 
ke stavbě budovy STK na pozemku parc. č. 1327/53, k.ú. 
Běchovice;

ź návrh Rozpočtového opatření č. 28/22 - poskytnutí 
účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu                   
z Ministerstva financí (volby)

ź stanovisko MČ Praha – Běchovice k návrhu finančních 
vztahům k městským částem hl. m. Prahy z rozpočtu hl. 
m. Prahy na rok 2023;

ź návrh na souhlas s vyhlášením veřejné zakázky malého 
rozsahu s názvem „Vánoční výzdoba MČ Praha – 
Běchovice“.

RADA MČ PRAHA - BĚCHOVICE

Na svém 103.  jednání dne 6.10.2022 mimo jiné 
Rada MČ projednala:

ź žádost o vybavení učebny pro ukrajinské děti v rámci 
začleňování a vzdělávání žáků na Praze 21 ze sbírky 
„Pomoc ukrajinským migrantům;

ź žádost o úpravu výměry obhospodařované plochy                   
v návrhu pachtovní smlouvy – revokace usnesení                     
č. 12/102/22;

ź návrh na uzavření servisní smlouvy – pravidelná údržba        
a čištění akvária v ÚMČ Praha – Běchovice;

ź návrh na schválení plánu zimní údržby komunikací            
v Městské části Praha – Běchovice v období 2022–2023;

ź návrh na zrušení VZMR „Instalace závlahového systému 
vně areálu Stará pošta Běchovice“ a nové vyhlášení 
VZMR s názvem „Realizace závlahového systému vně 
areálu Stará pošta Běchovice“;

ź návrh na souhlas s návrhem zadávací dokumentace                
pro veřejnou zakázku s názvem „Realizace Náměstí 
Běchovice“;

ź návrh na schválení výběru dodavatele pro VZMR                    
s názvem „Rozšíření discgolfového hřiště Běchovice“;

ź návrh na schválení výběru dodavatele pro VZMR                  
s názvem „Zpracování PD – Veřejné osvětlení 
cyklostezky v úseku Požární nádrž Běchovice – ČOV 
Újezd nad Lesy“;

ź návrh zplnomocnění zodpovědné osoby činit úkony vůči 
poskytovateli elektronických služeb společnosti T-Mobile 
Czech Republic a.s.;

ź návrh programu ustavujícího 1. zasedání Zastupitelstva 
MČ Praha – Běchovice.

RNDr. Soňa Beroušková
             tajemnice ÚMČ

ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE
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ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE
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OHLÉDNUTÍ ZA DĚNÍM V BĚCHOVICÍCH
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126. ročník Běchovice-Praha silniční běh
Mistrovství ČR v silničním běhu na 10 km zahájil již tradičně 
starosta Ondřej Martan.

Mezi veterány se nejvíc usmíval již několikanásobný 
dědeček a místní rodák Petr Požárek.

Účast byla solidní, i počasí běžcům přálo.

Běchovická drakiáda

Oblíbená Drakiáda přivedla na kopec cca 60 draků. 
Všechny jsme ocenili, nejvíce pak ty, kteří si vyrobili draka sami doma.
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OHLÉDNUTÍ ZA DĚNÍM V BĚCHOVICÍCH

Slavnosti vína 
aneb méně může být i více

Ráno, v den běchovických slavností vína, se mi při pohledu               
z okna honila hlavou slavná věta dědy Komárka z filmu                  
Na samotě u lesa. Asi každý ví, jaká věta to byla. Ona se mi 
hlavou honila vlastně už 14 dnů před. Počasí, nám totiž letos 
vůbec nepřálo.  Ono s tím počasím to je vlastně od prvního 
ročníku sestupné.  V roce 2019 jsme měli až nepřirozené 
horko. O rok déle bylo příjemně, loňský rok chladno a letos již 
pršelo pro jistotu od začátku září skoro v kuse.
Přesto a možná právě i proto, považuji letošní ročník zatím 
aspoň co do atmosféry za nejpovedenější.
Pro letošní IV. ročník, jsme měli nachystanou jednu změnu.             
A to, že po odpoledním tradičním venkovním programu, se 
měla akce přesunout do sálu Staré pošty, kde by se mohlo při 
světle a teple pokračovat v zábavě a ochutnávání vín až               
do nočních hodin. Byla totiž škoda vždy končit, když se chce 
ještě sedět, popíjet a je dobrá nálada. Tato skutečnost, že 
jsme počítali se sálem na večer, nám umožnila do sálu 
přesunout akci celou. To nám umožnilo nejen vyzkoušet, jak 
se osvědčí u návštěvníků nabídka posedět déle do nočních 
hodin u vína při dobré muzice, ale vlastně jak zafunguje 
přesunutí celé akce pod střechu. A ono se to povedlo. 
Povedlo se to hlavně díky všem návštěvníkům, kteří přišli, 
nedali se odradit deštěm, setrvali a měli chuť se dobře bavit.
Sevřením stěnami sálu, získala akce komornější nádech, 
všichni jsme si byli blíže a zábava i prožitek byli najednou               
pro všechny intenzivnější. Nejde samozřejmě nahradit 
venkovní prostor za slunečného počasí. To bychom ani                 
do budoucna nechtěli, neboť na prostranství Staré pošty se 
předchozí ročníky krásně osvědčili.

Víme ale, že pro další rok budeme pokračovat v záměru 
odpoledního programu na prostranství v areálu a večerem              
v sále. Tento formát akce bychom rádi zaběhli a setrvali v něm, 
pokud bude spokojenost hlavně na straně vaší – straně 
návštěvníků. A kdyby zase pršelo? Už víme, co s tím.
Po vyhodnocení letošního ročníku a po prodiskutování všech 
podnětů a reakcí, jsme stále více přesvědčeni, že cesta, 
kterou se akce v Běchovicích vydala je dobrá.  V Praze je               
ve stejnou dobu spousty akcí na téma víno. Žádná, ale není 
pojata tak čistě folklorně jako ta naše, v Běchovicích. Nikde 
nenajdete čistě lidovou hudbu a už vůbec ne tolik krásných 
krojů, které se na naší akci objevují stále více a více. Naše 
akce se totiž dostává do povědomí lidí, kteří mají rádi právě 
tradice, kroje a víno. Jsme přesvědčeni, že tyto věci k sobě tak 
nějak patří a vytváří společně skvělou atmosféru k tomu, si 
vychutnat i dobré víno. A o tom by vlastně ta akce měla být. 
Setkat se u dobrého vína a v dobré atmosféře se společně 
dobře mít.

Martin Konrád
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ZŠ

Škola není nuda

Na začátku září se obě šesté třídy vypravily do Planetária 
Praha, kde se děti dozvěděly o planetě Zemi trochu z jiného 
pohledu než ve škole. Dozvěděli jsme se také, že bude 
Planetárium Praha brzy zavřeno, neboť bude probíhat 
rozsáhlá rekonstrukce promítacího sálu a po znovuotevření 
to bude nejdokonalejší Planetárium v Evropě, možná                 
i na světě! Také se u nás ve škole přespávalo a to hned                  
ve dvou třídách. Deváťáci potřebovali ještě více utužit 
kolektiv, přeci jenom je to jejich poslední rok na této škole                
a 6.B potřebovala teprve utužit kolektiv. Děti si to určitě užily, 
hrály různé hry, byla i bojovka, maminky napekly koláče a jiné 
pochutiny. Prostě to bylo takové malé dobrodružství. Minulý 
týden jsme se vypravili na výlov rybníka, kde nás čekal 
bohatý program, mnoho zajímavého jsme se dozvěděli                 
a moc jsme si to užili. No není to fajn chodit někdy do školy?                                              

Alena Nejedlá
učitelka ZŠ
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ZŠ

POŘADOVÉ ČÍSLO 1.

Škola za školou - 
výlov Počernického rybníka

Ve čtvrtek 13.10. přálo počasí nejen rybářům, ale i všem, kteří 
se vydali k hrázi největšího pražského rybníka. Nad 
vypuštěným rybníkem se v lehkém oparu o slovo hlásilo 
vycházející slunce, volavky a rybáři se pilně činili a my jsme 
se zaujetím přihlíželi. V zatažené síti to jen vřelo a podběráky 
měly co dělat. Kádě se rychle plnily a my jsme s napětím 
čekali, jaký úlovek donesou rybáři na břeh. Shlukli jsme se 
kolem kádě a pozorovali štiku, která jediná zůstala                       
na hladině. Ale stačil jeden záběr podběrákem a nad kádí se 
zablýskly šupiny kapra, lína, cejna a candáta. 
Sluníčko začalo hřát a my jsme neodolali a prošli jsme se              
po dně rybníka, s nadějí že něco zajímavého objevíme. 
Netrvalo dlouho a měli jsme plné ruce ulit plovatek                          
a okružáků, dokonce jsme našli i lastury škeble rybničné.                
Na rozloučenou jsme dostali rybí šupinky pro štěstí a mohli 
jsme vyrazit zpátky do školy. 

Šárka Brabencová
učitelka ZŠ
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Škola na farmě 
aneb Raději jednou vidět, 

než stokrát slyšet

Ve čtvrtek 20.10. jsme se vydali do nedalekých Netluk                  
na farmu, kde chovají plemena skotu a prasat zařazených   
do Národního programu. Jedná se o program ochrany 
genofondu původních plemen jako je česká červinka, český 
strakatý skot a přeštické prase.
Naši průvodci, ochotní zodpovědět všechny naše všetečné 
dotazy, nás nejprve zavedli do učebny, abychom se trochu 
zahřáli a posilnili po cestě. Mohli jsme si zde prohlédnout 
stálou expozici krmiv, mezi prsty promnout obilná zrnka                 
a zjistit, že jinak vypadají zrna pšenice a jinak zase ječmene, 
žita a ovsa. 
My jsme se ale nejvíc těšili na návštěvu stájí a věděli jsme 
proč. Zvědavé obyvatelky stájí jsme si mohli pohladit, 
kdykoliv se nám zachtělo. Přitom jsme se dozvěděli, že mají  
v uchu čip, díky kterému dávkovač krmení zjistí, kolikrát už           
k němu hladová stračena zavítala. 
Ve stáji byly také větráky a sprchy pro případ horkých letních 
dní a obří kartáče na podrbání. Velkou pomocí pro lidi                   
na farmě jsou prý robotické přihrnovače krmiva, které jim 
ušetří čas a uberou něco z jinak namáhavé práce. To jsme 
mohli jen potvrdit. Sami jsme si vyzkoušeli, jaké to je 
přihrnovat krmení ručně lopatou. 
Naše cesta pak pokračovala do dojírny, podívali jsme se                
na plemenného býka a najednou jsme se ocitli u nejmenších 
telátek. Každé telátko mělo svůj přístřešek v malé ohrádce                 
a zvědavě na nás koukalo. Některé si spletlo naše prsty                  
s maminčiným vemínkem a ukázalo nám, že jeho sací reflex 
ještě funguje. 
Čas rychle utíkal a my spěchali za selátky. Některá 
odpočívala, jiná hladově baštila, jedno legračně kroutilo 
ocáskem a další po nás jen tak pokukovala. Byli jsme 

zvědaví, jestli nám předvedou, jak hrají fotbal, ale zrovna se 
jim nechtělo. Škoda.
Nakonec jsme museli dokázat, že jsme zvládli také 
poslouchat zajímavé vyprávění o tom, jak to na farmě chodí  
a věřte, že jsme odpověděli na všechny otázky v křížovce                 
a správně vyluštili tajenku. Za odměnu jsme dostali přívěsek 
„české straky“, což je jedno z plemen chovaných na farmě.
Program se nám moc líbil, aby ne, vždyť jeho mottem je staré, 
ale dobré: Raději jednou vidět než stokrát slyšet.“

Šárka Brabencová
učitelka ZŠ
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Říjen ve druhé třídě

Prales a historie. Dvě výpravy, které jsme podnikli. Obě byly 
bezva a každá úplně jiná. I když prales a historie spolu 
zdánlivě souvisí, tak ty naše ne. Při slově prales se mnohým 
vybaví Boubín. Druháci však už teď vědí, že PRALES je 
ekocentrum ve Kbelích PRAžské LEsní Středisko, se 
spoustou zajímavých programů. Pro nás byla připravena 
Cesta dřeva. Děti se dozvěděly, že běžně trvá 100 let, než 
vyroste les, jak a kdo se o les stará, jak se stromy sází a proč 
se některé později kácí. Vyzkoušely si, jak se klády z lesa 
tahají, nebo jak se zjišťuje stáří stromu. I přes nepřízeň 
počasí jsme si výlet báječně užili.
Naše další výprava už byla skutečně do historie.  Vypravili 
jsme se do centra Prahy prozkoumat historii Staroměstského 
náměstí. Prohlédli jsme si Staroměstskou radnici, dozvěděli 
se kdo ji dal postavit a proč je na ní orloj. Že pověst o mistru 
Hanušovi, i když je zajímavá, je opravdu jen pověst                    
a ve skutečnosti to byl hodinář Matyáš z Kadaně kdo orloj 
vymyslel a postavil a že mistr Hanuš jej doplnil o spodní 
lunetu s kalendářem. Také jsme si vysvětlili, jak vznikla 
pověst o tom, že v Praze padají z nebe žáby a co mají řezníci 
ze Starého města společného s českým lvem a domem              
U kamenného zvonu.  A spoustu dalších zajímavých věcí. 
Děti to bavilo a za odměnu jsme zvládli ještě kouzelnické 
vystoupení přímo za Staroměstskou radnicí. Prostě prima 
dopoledne.  Užili jsme si to a rovnou jsme si objednali další 
výpravu, tentokrát na Karlův most.  Rádi vám příště 
prozradíme, co jsme se dozvěděli.

Míša Čížková,
učitelka ZŠ

INZERCE
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KLUB AUTOBUS

Klub Autobus

Zdraví vás tým z klubu Autobus.

Měsíc je za námi a u nás se toho hodně událo. Potkali jsme 
spoustu, již známých tváří, tak i mnoho nových. Co se týče 
klubu největší novinkou je otevření herny, která je přístupná 
každé pondělí a čtvrtek od 14.00 do 16.00. Najdete zde ping-
pong, fotbálek a airhockey. Časem zde přibudou i šipky. 
Také se u nás konají dny otevřených dveří. 
Tento měsíc jeden proběhl a věřím, že se opravdu vyvedl. 
Přišli se k nám podívat páté a šesté třídy ze ZŠ Běchovice, 
která se nachází kousek od klubu. 
Představili jsme třídám klub a ukázali prostory. Poté se děti 
vystřídaly na stanovištích, aby lépe poznaly prostory klubu. 
Na prvním stanovišti jsme návštěvníky seznámili s naší 
kuchyní, dozvěděli se jaká jsou zde pravidla, co si můžou děti 
vzít a na co se musí zeptat. Na stanovišti Kancelář se podívali 
do prostor, kde pracujeme, ale která také slouží jako místo, 
kde můžou probíhat individuální konzultace. Třetím 
stanovištěm byla herna. Zde jsme se bavili o otevírací době                 
a podívali se, co všechno zde lze najít. Na stanovišti Klub 
jsme si vysvětlili naše pravidla, která je potřeba dodržovat             
a ukázali si co se zde nachází, jako například deskové hry 
nebo knížky. A poslední stanoviště bylo před klubem, kde si 
děti mohly připomenout kudy se k nám dostanou od školy či 
autobusové zastávky. 
Ti z vás, kteří se k nám na dni otevřených dveří připojili, si 
doufám návštěvu užili, tak jako my. Těšíme se na další takové 
dny a jsme rádi za spolupráci Základní školy v Běchovicích.
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Jak už to tak bývá, něco končí a něco nového začíná. 
Přípravy na náš Halloweenský klub s přespávačkou jsou               
v plném proudu. Budeme se na vás těšit 26.10. v 17.00                   
v klubu. Budeme dělat spoustu zábavných aktivit a něco 
dobrého si uvaříme. Nezapomeňte si pyžamo! 
Loučíme se s vámi a doufáme, že se na přespávačce 
sejdeme v hojném počtu. 

Tým klubu Autobus
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Nové tituly k zapůjčení
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Vážení čtenáři,
další měsíc uběhl jako voda a opět 
nám přinesl něco zajímavého.

Bezpečnost v SSB
Na základě kontroly Hasičského 
záchranného sboru hl. m. Prahy, 
které proběhlo v první polovině 
tohoto roku, nám bylo doporučeno 
z p r a c o v a t  D o k u m e n t a c i                        

ke zdolávání požáru tzv. DZP. Jedná se o podrobnější plánky, 
popisy činností a specifikace, které slouží k rychlé orientaci 
jednotky ještě před jejím případným příjezdem na místo 
požáru. Významným kladem je, že hasičská jednotka má                
v případě potřeby kompletní plánky a počty osob včetně bližší 
specifikace o objektech předem a bude tak připravena                     
k rychlejší akci.
Dalším počinem v souvislosti s bezpečností byla realizace 
prvků prevence vzniku požáru, a to instalace kouřových čidel 
do všech bytových jednotek SSB, včetně prostor                        
pro pobytovou službu. Tento systém bude napojen na pult 
centrální ochrany a v případě vzniku požáru, nebo zakouření 
dojde k rychlému hlášení jak do mobilních aplikací, tak 
jednotce integrovaného záchranného systému (IZS).

Akce v SSB
V průběhu října jsme zorganizovali několik akcí, či započali 
jejich běh. Prvním počinem bylo očkování proti covid-19               
pro obyvatele a klienty SSB. Na základě spolupráce s externí 
organizací poskytující zdravotní služby, a v úzké spolupráci             
s vedoucí sociálních služeb a sociální pracovnicí SSB, bylo 
zorganizováno očkování pro více jak 40 seniorů.

V rámci organizování kulturních a společenských aktivit, jsme 
uskutečnili odpoledne naplněné hudebním vystoupením 
skupiny Pražské Trio. Tato akce se vzhledem k již 
počínajícímu chladnějšímu počasí uskutečnila ve vnitřních 
prostorách. Součástí bylo také vítané opékaní buřtů. Celý 
servis, od organizace až po realizaci a zajištění všeho 
potřebného, byl prací zaměstnanců SSB, kterým tímto děkuji 
za pěkně zorganizovanou akci, která přinesla mnoha lidem 
radost a pohlazení na duši.

PODĚKOVÁNÍ OD OSLAVENCŮ

Děkuji MČ Praha-Běchovice             
za velmi hezký lístek, 

blahopřání a dary k mým 
narozeninám.

Marie Hozmanová

Díky aktivitě sociální pracovnice se podařilo sehnat 
velkoformátovou televizi do společných prostor SSB. 
Společné sledování filmu či nějakého dokumentu může 
přinášet trochu jiné zážitky, a tak je to vítaná věc. Televize 
bude sloužit i jako monitor pro aktivizace a vzdělávací 
programy pro obyvatele, klienty SSB.

Dále jsme započali letošní přípravy na akci, které se účastí 
obyvatelé Běchovic, a to v rámci přání seniorů z Běchovic. 
Oficiálně akci spouštíme dne 11.listopadu 2022.                  
Na webových stránkách  a také 
na Facebooku „Přání seniorů z Běchovic“ postupně 
naleznete přání, která mají jednotliví klienti naší služby.
Kontaktní osobou je tvůrkyně a organizátorka akce paní 
Martina Míková (marmikova@email.cz), nebo sociální 
pracovnice Nela Kubálková DiS. (  tel.: 775 997 
853). Případně se na nás můžete obrátit skrze zprávy                   
na zmíněných facebookových stránkách. 

Martin Stromský, 
ředitel SSB

www.pomahame.snadno.eu

nela@cssb.cz

INFORMACE PRO OBČANY

SOCIÁLNÍ SLUŽBY BĚCHOVICE
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KULTURA - pozvánky

ZDE BY  MOHL BÝT VÁŠ INZERÁT
Velikost 1/4 A4

Cena 960,- Kč (včetně DPH)
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Podzimní fotbalová sezóna 
Běchovických sršňů je u konce!  

Konec venkovního fotbalu je tady, Běchovičtí sršni pomalu 
začínají s tréninkem v hale. Podzimní část sezóny byla velmi 
zajímavá. Sršni dál dělají Běchovicím velmi dobré jméno                
po celé Praze! Naší nejúspěšnější kategorií je mladší 
přípravka s bilancí 8 výher a 1 prohra, následuje starší 
přípravka se 3 výhrami, 3 prohrami a jednou remízou. Dobrý 
pocit máme z našich nových mužů, často ještě                                
v dorosteneckém věku. Premiéru v mužské kategorii zvládají 
se ctí - 2 výhry, 2 remízy, 4 prohry a 6.místo v tabulce. 
Budoucnost ale patří jim, to je jisté... Naši mladší žáci také 
bojují často se staršími soupeři, jednou vyhráli, sedmkrát 
prohráli a v tabulce jsou 11. Alespoň v době uzávěrky tohoto 
Života Běchovic. Naše školička odehrála první turnaj Ministar 
a obsadila pěkné 6.místo. 
Už se připravujeme na zimní pauzu. Zúčastníme se několika 
turnajů a ten tradiční, Mikulášský, zorganizujeme                            
v běchovické hale v prosinci...

MUŽI
Běchovičtí sršni – Horní Měcholupy   1:1
Běchovičtí sršni – International Praha 1:2
Čakovice – Běchovičtí sršni    2:2

MLADŠÍ ŽÁCI
Háje jižní Město – Běchovičtí sršni   1:2
Běchovičtí sršni – Vinoř                      1:4 

STARŠÍ PŘÍPRAVKA
Uhříněves – Běchovičtí sršni             6:14
Běchovičtí sršni – Koloděje                9:9

MLADŠÍ PŘÍPRAVKA
Újezd Praha 4 - Běchovičtí sršni        11:14
Běchovičtí sršni – Cholupice              27:4
Běchovičtí sršni - Háje Jižní Město    28:7

Naše dveře jsou dál otevřené každému zájemci o fotbal. 
Potřebné kontakty rodiče najdou na našich stránkách 

 v sekci NÁBOR.

Alan Hejma

www.bechovictisrsni.cz
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Ukončení bruslařské sezóny

Dne 26.9. jsme se sešli v areálu Na Korunce, tentokrát                
ve slavnostním a bez bruslí. Čekalo nás totiž vyhodnocení 
docházky a odměnění zkušeností a dovedností                            
na kolečkových bruslích za sezonu od března do října 2022.  
Protože je mezi námi hodně začátečníků, je určitě bezva, že 
jsou mezi námi i ti zkušenější, co již bruslí delší čas                         
a začátečníci mohou kromě trénování určitých cviků                          
i “okoukávat” techniku od nich. Na loučení se sezonou vždy 
ten, kdo chce připraví nějakou dobrotu. I letos vedly řízečky 
od Kristýnky Mevaldové, byly prostě TOP a také byly hnedka 
zbaštěny. Z celkových 40 hodin co jsme nabruslili, se na 1. 
místě s docházkou 29 nabruslených hodin umístili Ammy 
Amálka Bramborová a Šíma Šimon Semko, na druhém místě 
s 28 docházkou to byla Terča Tereza Osvaldová a žížala 
Lenka Zmrzlá a na 3. místě Julča Julie Bramborová. Protože 
jsme nestihli v průběhu bruslení vyhodnotit naši celoroční 
olympiádu – jízda na čas na okruh, jízda s padákem, výskok 
přes překážku a podjíždění točícího lana, tak jsme si tento 
den vše vyhlásili a předali batůžky s hrnečkem pro všechny 
oddílové bruslaře.
I když si díky školám v přírodě a nepřítomnosti z důvodu 
nemoci nestihli všichni všechno splnit. V rámci vyhodnocení 
docházky byla tombola od sponzorů a díky finanční dotaci            
z TJ SOKOL Běchovice I. První si samozřejmě vybírali ti, kteří 
nabruslili nejvíce hodin. Čekala jsem, že se budou přít                     
o jednu vybranou věc z tomboly, v případě stejných hodin, ale 
všichni se vždycky kamarádsky domluvili. Ještě nás čeká 
noční bruslení s čelovkou. Máme za sebou už 3 takovéto 
akce a moc baví nejen děti, ale i dospělé. Je prima bruslit se 
světlem před s sebou. Říkáme, že bruslíme na světlušky.                
V listopadu nás čeká dlabání dýní, kdo bude chtít v rámci 
oddílu, a ještě v prosinci mikulášské sportování v tělocvičně, 
kam za námi možná přijde i Mikuláš. Ještě určitě stojí za to 
poděkovat všem rodičům, bez nichž by žádné takovéto akce 
být nemohly. A děkuji moc za pomoc novým instruktorům 
bruslení Lucce Kubátové a Wojtovi Bramborovi.

Iva Kafková
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1. místo - Šíma a Amálka

2. místo - Terezka a Léňa

Majdy radost z tomboly

Občerstvení
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Medailemi ověšení mladí in-line 
rychlobruslaři Vás zvou mezi sebe!

 
Naši skvělí bruslaři z oddílu Sokol Běchovice II dokazují své 
kvality a týmového ducha i přes nepřízeň počasí. Během 
několika podzimních víkendů, kdy si s námi počasí opravdu 
pohrávalo, naši bruslaři doslova zářili hned na několika 
významných závodech – v německém Grossenhainu 
vybojovali 3 zlaté, 2 stříbrné a 1 bronzovou medaili                          
v individuálních závodech a týmových štafetách. 
Z východoevropského poháru, tentokrát ve Veselí nad 
Moravou, se skutečně silnou konkurencí ze Srbska, 
Maďarska, Rakouska a Slovenska, domů přivezli 1 zlatou a 2 
stříbrné medaile z individuálních závodů. Fantastickou formu 
předvedli také v Opavě na MČR v 1/2 maratonu, kde získali 1 
zlatou a mistrovský titul, 2 stříbrné a další bronzovou medaili 
na individuálních tratích. 
Na závěr bruslařské sezóny se předvedli také na pražských 
závodech Modřany inline 2022, kde předvedli své kvality              
i na neupravených dlouhých tratích a přivezli 5 zlatých, 5 
stříbrných a 1 bronzovou medaili. 
Neskutečná sezóna se sice chýlí ke konci, ale naše skvělá 
sportovní mládež nezahálí a přesouvá svou zimní přípravu 
do hal, kde tréninky pokračují a nadále se všichni intenzivně 
připravují na sezónu nadcházející. Tímto jste, případní 
zájemci, srdečně zváni! Nemějte obavy, přes zimu z našich 
bruslařů neděláme sněhuláky, na Korunce bruslíme                
opravdu jen na kolečkách. Pokud tedy máte bruslení v srdci, 
přidejte se k nám do týmu! Odměnou Vám bude skvěle 
strávený čas s tímto sportem i skvělou partou lidí. Těšíme se 
na nové posily! V případě zájmu volejte trenérku – Kláru 
Prokopovou 606 960 142.
Kolečkům zdar!

Za Sokol Běchovice II
Zuzana Lisecová
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Rybářské závody

V sobotu 15.10. proběhly na požární nádrži v Běchovicích 
rybářské závody.
Závody pro děti i dospělé byly pořádány v jednom dni. 
Dopoledne od 8.00h do 12.00h závodily děti a od 13.00h 
dospělí. 
Závody byly zahájeny prezencí a vše mohlo začít. I když 
počasí bylo deštivé účastníky to neodradilo. Děti byly plny 
očekávání, kdo z nich uloví tu nejlepší rybu. I při tomto 
nadšení se našla chvilka pro občerstvení. Děti se posilnily 
svačinkou a nápoji, které poskytla firma Coca-Cola. Závody 
byly ukončeny předáním cen, které připravila firma VIPA s.r.o. 
a všechny děti si odnesly některou z hodnotných cen.
Ve 13.00h byly zahájeny závody pro dospělé, tyto byly určeny 
pouze členům Běchovického rybářského svazu. I když 
dospělí si neodnesli moc úlovků, alespoň si vyměnili své 
zkušenosti a pobavili se.
Našel se i čas na posezení u svačiny a skleničky alko či 
nealko nápoje. Stále pršelo, ale i tak se po vyhodnocení 
závodů rozcházeli rybáři s dobrým pocitem z příjemného 
odpoledne.
Tímto bych chtěl poděkovat členům naší rybářské 
organizace za přípravu a organizaci závodů.
Petrův zdar.

Karel Zajac
předseda MO ČRS Praha – Běchovice
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